
Protokół Nr 21/16
posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się 22 grudnia 2016 r.

1. Sprawy regulaminowe
- stwierdzenie quorum
Przewodniczący Komisji Jan Lange przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.
Stwierdził, że w sali obrad jest quorum wymagane przy zgłaszaniu wniosków i wyrażaniu opinii.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)
- przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący Komisji  Jan Lange stwierdził,  że radni otrzymali  zawiadomienie o posiedzeniu
Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. Zapytał, czy są do niego uwagi lub wnioski.
Po chwili stwierdził, że nikt się nie zgłasza i poddał pod głosowanie następujący porządek posie-
dzenia:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Ustalenie planu pracy Komisji na 2017 rok.
3. Sprawozdanie Komisji z działalności za okres od grudnia 2015 r. do listopada 2016 r.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie (5 głosów za) przyjęła do realizacji ww. porządek obrad.
- przyjęcie protokołu
Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że protokół z ostatniego posiedzenia Komisji
został wyłożony do wglądu a jego przyjęcie nastąpi na końcu posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Jan Lange zaproponował Komisji, aby w związku z obecnością Głównego
Specjalisty ds. gospodarki mieszkaniowej oraz Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej
Sp. z o.o.   i przygotowaną prezentacją, Komisja w pierwszej kolejności omówiła projekt uchwały
w sprawie przyjęcia „Programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Słupska w latach
2017-2021”.
Po chwili stwierdził, że nikt nie zgłasza sprzeciwu i udzielił paniom głosu.

Ad. pkt 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu gospodarowania mieszka-

niowym zasobem Miasta Słupska w latach 2017-2021” (Druk Nr 34/3)
Główny Specjalista ds. gospodarki mieszkaniowej Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Słupska w latach 2017-2021
Głos w dyskusji zabierali: Zastępca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, Przewod-
niczący Komisji Jan Lange, radny Andrzej Obecny, radny Paweł szewczyk, radny Tadeusz Bobrow-
ski,  radna Anna Mrowińska, główny specjalista Agnieszka Zwierz,  Prezes PGM Sp. z o.o. Ewa
Wach.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (5 głosów za, bez głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się) zaopi-
niowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Ad.pkt. 3 Sprawozdanie z działalności Komisji od grudnia 2015 r. do listopada 2016 r.
Radni otrzymali w korespondencji projekt ww. sprawozdania.
Przewodniczący Komisji Jan Lange omówił sprawozdanie i zapytał, czy są uwagi do jego treści. Po
chwili stwierdził, że nikt się nie zgłasza i poddał je pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) przyjęła ww. sprawozdanie.
Ww. sprawozdanie stanowi zał. Nr 3 do niniejszego protokołu.
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Ad.pkt. 2 Ustalenie planu pracy Komisji na 2017 r.
Radni otrzymali w korespondencji projekt planu pracy
Przewodniczący Komisji Jan Lange zapytał, czy radni mają uwagi i wnioski do planu pracy. 
Radny Jarosław Teodorowicz poinformował, że ma kilka propozycji uzupełnienia planu pracy Ko-
misji.
Zgłosił wniosek o ujęcie w planie pracy sprawozdania o miejskich projektach infrastrukturalnych.
Głos w dyskusji zabierali: radny Andrzej Obecny, radny Tadeusz Bobrowski, Przewodniczący Ko-
misji Jan Lange.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku
głosowania większością głosów (4 głosy za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący się) zawniosko-
wała o przedstawianie jej na koniec każdego kwartału sprawozdania o przygotowywanych projek-
tach infrastrukturalnych w mieście.
Radny Jarosław Teodorowicz zaproponował, aby Komisja zapoznała się z informacją nt. realizacji
planu remontów i budowy dróg i chodników w mieście oraz informacją nt. funkcjonowania Strefy
Płatnego Parkowania
Głos w dyskusji zabierali: radny Paweł Szewczyk, radny Andrzej Obecny, radny Jarosław Teodoro-
wicz, radny Jan Lange.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w drodze
dyskusji w wyniku głosowania większością głosów (4 głosy za, bez głosów przeciw, 1 głos wstrzy-
mujący się) postanowiła, że w marcu zapozna się z informacją nt. funkcjonowania Strefy Płatnego
Parkowania za poprzedni rok, natomiast w listopadzie z informacja nt. stanu realizacji planu remon-
tów i budowy ulic i chodników w mieście.
Radny Jarosław Teodorowicz zaproponował, aby w czerwcu Komisja zapoznała się ze sprawozda-
niami z działalności spółek miejskich oraz informacją o działaniach strategicznych w mieście.
Głos w dyskusji zabierali: radny Tadeusz Bobrowski, Przewodniczący Komisji Jan Lange, radny
Andrzej Obecny, radny Paweł Szewczyk, radny Jarosław Teodorowicz

Komisja  Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów (5 głosów za, 1 głos przeciw, bez głosów wstrzymujących się) za-
planowała, że w czerwcu zapozna się ze sprawozdaniami z działalności spółek miejskich, z infor-
macją o planowanych działaniach strategicznych. 

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) ustaliła poniższy plan pracy na 2017 r.:

– STYCZEŃ
Strategiczne  działanie WGKiOŚ  planowane do realizacji w roku 2017.

– LUTY
Funkcjonowanie Cmentarzy  Komunalnych w Słupsku.

– MARZEC
Ocena funkcjonowania schroniska dla zwierząt 
Informacja na temat planowanej inwestycji – budowa schroniska międzygminnego.
Informacja nt. funkcjonowania Strefy Płatnego Parkowania za poprzedni rok.

– KWIECIEŃ
Działania prewencyjne i egzekucyjne Straży Miejskiej w Słupsku w oparciu  o regulamin  utrzyma-
nia czystości i porządku na terenie miasta.

– MAJ
Informacja na temat funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi.

– CZERWIEC
Zgłaszanie i omawianie wniosków  do budżetu na 2018 r. 
Sprawozdania z działalności spółek miejskich, z informacją o planowanych działaniach strategicz-
nych.
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– WRZESIEŃ
Ocena realizacji uchwały w zakresie ulg wykupu mieszkań komunalnych.

– PAŹDZIERNIK
Informacja z realizacji zadań remontowych w zasobach komunalnych przeprowadzonych w 2017 r.
oraz informacja na temat rewitalizacji podwórek w zasobach komunalnych i z udziałem Wspólnot
Mieszkaniowych. 

– LISTOPAD
Spotkanie z Prezesami Spółdzielni Mieszkaniowych w celu omówienia  wspólnych działań związa-
nych z inwestycjami i remontami w mieście.
Informacja nt. stanu realizacji planu remontów oraz budowy ulic i chodników w mieście.

– GRUDZIEŃ
Sprawozdanie z pracy Komisji za 2017 r. 
Zatwierdzenie planu pracy na 2018 r.

Ponadto Komisja wnioskuje o przedkładanie jej na koniec każdego kwartału sprawozdania
o przygotowywanych projektach infrastrukturalnych w mieście.

Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że musi opuścić posiedzenie Komisji. Ogłosił
chwilę przerwy, a prowadzenie obrad przekazał zastępcy – Wiceprzewodniczącej Komisji Annie
Mrowińskiej.
Po przerwie
Wiceprzewodnicząca Komisji Anna Mrowińska wznowiła obrady po przerwie, stwierdziła, że jest
quorum i przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad.pkt. 4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie w sprawie likwidacji wydzielonego rachunku

dochodów Centrum Kształcenia Praktycznego w Słupsku (Druk Nr 34/7) 
Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2016 r.

(Druk Nr 34/8) 
Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2016 
r. (Druk Nr 34/9) 
Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.
Głos w dyskusji zabrali radny Tadeusz Bobrowski oraz Skarbnik Miasta Artur Michałuszek

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2016 r.

(Druk Nr 34/10) 
Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania więk-
szością głosów (4 głosy za, 1 głos przeciw, bez głosów wstrzymujących się) zaopiniowała  pozy-
tywnie ww. projekt uchwały.

Ad.pkt. 5 Sprawy bieżące
– pismo Prezydenta Miasta Słupska – prośba o sformułowanie przez Komisje Rady propozycji

do treści projektu Strategii Rozwoju Miasta na lata 2016-2022
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Głos w dyskusji zabierali: Wiceprzewodnicząca Komisji Anna Mrowińska, radny Andrzej Obecny,
radny Paweł Szewczyk, radny Jarosław Teodorowicz

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, po zapoznaniu się z pismem
Prezydenta Miasta Słupska z dnia 1 grudnia 2016 r., znak: DAP-II.0006.2.2016 w sprawie prośby
o sformułowanie  przez  Komisje  Rady  propozycji  do  treści  projektu  Strategii  Rozwoju  Miasta
na lata 2016-22, w drodze dyskusji w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) wnioskuje
do Prezydenta  Miasta,  aby  odniósł  się  do  wszystkich  uwag  wnoszonych  do  projektu  Strategii
od czasu jej pierwszego zaprezentowania na poszczególnych Komisjach.

Wiceprzewodnicząca Komisji Anna Mrowińska stwierdziła, że członkowie Komisji mieli możli-
wość zapoznać się z protokołem poprzedniego posiedzenia i nikt nie zgłosił uwag do jego treści.
Następnie poddała protokół pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jedno-
głośnie (5 głosów za) przyjęła protokół nr 20/16 z 24 listopada 2016 r.
Wiceprzewodnicząca Komisji Anna Mrowińska stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany
i zamknęła posiedzenie.
Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła Anna Lessnau

Przewodniczący Komisji

Jan Lange

Wiceprzewodnicząca Komisji

Anna Mrowińska


